
NENAD PREDOVAN:  

- …… gospodina gradonačelnika.  

Gospodine gradonačelniče, prometno redarstvo Grada Zagreba je u kolapsu. Nije 

proradio sustav naplate prekršaja u eurima. Time je nanesena ogromna materijalna šteta ali i 

sramota Gradu Zagrebu jer je jedini među gradovima u Hrvatskoj kojemu se to dogodilo. Kojem 

se dogodio takav propust. U prometnom redarstvu vlada potpuni nered jer već gotovo dva 

mjeseca nemaju što raditi. Naime, ne rade svoj osnovni posao i moje pitanje je vama hoćete li 

sankcionirati odgovorne osobe? Hoćete li pokrenuti postupak ispitivanja da se vidi zašto, zbog 

čega je došlo do toga? Po organizacijskom ustroju prometnog redarstva takav propust, za takav 

propust najodgovorniji su po organizacijskom ustroju naglašavam, Željko Renić pomoćnik 

pročelnika za prometno i komunalno redarstvo i Antun Filković voditelj Odsjeka prometnog 

redarstva. Prisjetimo se, nije tako davno trojica radnika Čistoće dobili su otkaz zbog daleko 

manje stvari. I zato pitam što će sada biti s onima koji su materijalno oštetili i rekao bih 

osramotili Grad Zagreb i Gradsku upravu kojoj ste na čelu. Tko su najodgovorniji ljudi za takav 

propis u poslovima od javnog interesa grada Zagreba. Jesu li to Renić, Filković ili netko treći, 

deseti? Jer očekivalo se od njih, od tih ljudi koji su neposredno odgovorni za taj posao da zaista 

na vrijeme sve pripreme, da vode brigu o tome i da upozoravaju na eventualne propuste.  

Dakle hoćete li pokrenuti mjere protiv onih ljudi koji su učinili tako skupi zapravo 

propust i zapravo da li ste vi dopustili da čitava jedna organizacijska  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)…..  

jedinica bude blokirana i ne radi svoj posao sada gotovo dva mjeseca?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. 

 

……(Prazan hod snimke)……  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Evo ga i tu ne valja. I ovo nije proradilo.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Je, je, radi.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Evo sad radi. Super.  

Za početak zastupniče Predovan sustav radi. Šta ste, iznenađeni ste? Šta me gledate?  

……(Nerazumljiva upadica zastupnika Predovana iz klupe)……  

Pa radi, sustav radi. Znači sustav prometnog redarstva radi. Znači čisto da onda 

demantiramo to što ste rekli. To je prva stvar.  

Druga stvar. Cijelo vrijeme se u suradnji s policijom isto tako koordiniralo da se ispisuju 

kazne odnosno prometni prekršaji i u ovom razdoblju koliko taj sustav nije radio zbog 

komplikacija u javnoj nabavi. I to je sve što ću za sada reći.  

Ja sigurno nisam odgovoran za to osobno jer nisam nikako usporio javnu nabavu ili bilo 

kako poništio ili nemam pojma što, evo što je do sada zastupnik Lovrić imputirao u ovom 

prethodnom pitanju.  

Što se tiče odgovornosti na meni je da utvrdim. Nadam se da ćete me podržat ukoliko 

utvrdim da je odgovorna osoba koja je član vaše stranke, nadam se da ćete me u tome isto tako 

podržat, jer ja ću vas podsjetit i ove ljude koje ste naveli nikoga od njih ja nisam zaposlio. Znači 

svi su ti ljudi zaposlenici Gradske uprave, ja sam ih naslijedio kao i mnoge, više od tri tisuće 

ljudi. I trudim se sa svim gradskim zaposlenicima bez obzira u kojoj su stranci i kad su došli 
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naći zajednički jezik i ako im je doista u interesu da rade Grada Zagreba ja pokušavam 

tolerantno sa svima njima radit. Ukoliko naravno netko zezne to ću vrlo oštro sankcionirat.  

Nadam se da sam vam odgovorio.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gradonačelniku. Gospodin Predovan ima zahtjev za dodatnim 

objašnjenjem. Izvolite.  

 

NENAD PREDOVAN:  

- Hvala vam lijepa gospodine gradonačelniče.  

Zaista izuzetno cijenim to što su svi zaposlenici jednaki jer drugačije zapravo i ne može 

biti.  

Međutim nisam siguran da je sustav, dakle govorim o sustavu naplate u eurima 

pripisivanje kazne pa naplate u eurima, još jučer sigurno nije proradio a ispituje se nekoliko 

tjedana. Prije nešto više od dva tjedna iz nadležnog ureda su dali za HINA-u obavijest da je u 

uvođenju taj sustav i da će vjerojatno tog tjedna proraditi. Tjedni su nažalost prošli.  

Suradnja s policijom je jako dobra, to je zaista točno međutim ovdje u ovom slučaju 

policija je radila posao prometnog redara Grada Zagreba kao što prometni redari Grada Zagreba 

uvijek prometnoj policiji, dakle MUP-u uskaču i tu je jako dobra suradnja za bilo kakvu pomoć, 

suradnju. Dakle to je obično kad su velike manifestacije u pitanju.  

Ja se nadam da ćete zaista biti toliko otvoreni i jasni u definiranju odgovornosti za taj 

propust jer to je zaista veliki propust o kojem su pisale i novine, izvještavali su mediji a još do 

jučer se nije riješilo. Ako je danas počela naplata kažnjavanja ljudi koji krše propise u prometu 

u mirovanju onda je to dobro, bolje ikad nego nikad. Prošla su dva mjeseca i bilo bi dobro znati 

koliko je Grad Zagreb izgubio novaca zbog toga. To se da usporediti s prošlom, pretprošlom 

itd. bivšim godinama u ovom razdoblju od 54 dana.  

 

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Dodatno objašnjenje će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Kao što ste rekli suradnja između Gradske uprave i policije je dobra u mnogim 

stvarima. Posebice u ovom i tu je policija doista uskočila i pomogla isto kao što mi pomažemo 

njima kad je riječ o korištenju naših kamera za različite prekršaje pa i kaznena djela itd. I u tom 

smislu doista sam zadovoljan s tom suradnjom. I kada njima isto tako zaškripi će im Gradska 

uprava pomoć kao što su oni pomogli sada nama. Tako da tu nema, nije bilo, bez obzira na ovaj 

problem nikako Grad tu nije oštećen i ne bi to volio da se imputira.  

Što se tiče drugih stvari, kad govorite, što ste govorili, tjednima se ovo radilo, ono se 

radilo. Ono što mene isto tako zanima otkud vama sve te informacije. Jer ono što bi ja isto tako 

volio kao što sam rekao prema svima zaposlenicima gradske uprave ponašam se jednako, bez 

obzira da li se nalaze, da li su članovi neke stranke koja je u oporbi, nisu članovi ni jedne 

stranke, članovi moje stranke, nebitno mi je to. Bitno mi je rezultat, bitno mi je da se slijede 

pravila i bitno mi je isto tako da se niti ne dila s informacijama na neki neovlašteni način. I ako 

isto takvu stvar, ako takvu stvar isto tako utvrdim da netko dila neovlašteno s informacijama 

prema vama, prema zastupnicima oporbe isto tako ću i to sankcionirat kao i odgovornost za 

neke neuspjele ili nedovoljno pokrenute rano javne nabave zbog kojih je nastala nekakva šteta.  

 


